
6 Juni 2005 

Til stede: Hans Rasmussen, Martin Frilander, Inge Holding, Anne-Line Vest, Ulla Lund Nielsen, Ane Blom, Peter Windum 
og Helle Berg Rasmussen 

Afbud fra: Ole Hansen og Gitte Hein 

Uden afbud: Thomas Dysted og Mads Houmann 

 
1. Konstituering af formand, næstformand, sekretær og kasserer. 

Formand: Hans Rasmussen 

Næstformand: Martin Frilander 
Sekretær: Helle Berg Rasmussen 
Kasserer: Ulla Lund Nielsen 

 
2. Repræsentanter til diverse poster. 

Støtteforeningen: Hans Rasmussen, Ulla Lund Nielsen og Helle Berg Rasmussen  
Kulsviergårdens bestyrelse og administration og cafeteriaudvalget: Martin Frilander 
HSI: Hans Rasmussen 
Skolekontakt: Mie Nørby Larsen 
”Brug skolen”: Ulla Lund Nielsen 
Lokal Nyt,: Martin Frilander 
Internet: Peter Windum 
Lokalrådet: Hans Rasmussen 

 
3. Godkendelse af referat fra mødet den 3. maj 2005 samt nærværende dagsorden. 

Referat fra 3.maj godkendt. 
Dagsorden til d.d. godkendt. 

 
4. Opfølgning på generalforsamlingen samt underskrift af revisionsprotokollen. 

Rigtig god dag – med en dejlig fest. 
Regnskabet er ikke endeligt færdigt endnu. 

 
5. Fastlæggelse af årets mødedatoer. 

Tirsdag den 16. august kl. 19.00 (arrangement m. DGI) 
Mandag den 22. august kl. 19.30 
Tirsdag den 27. september kl. 19.30 
Lørdag den 8. oktober Ca. kl. 9-16 (arrangement m. DGI) 
Onsdag den 2. november kl. 19.30 
Juleferie 
Torsdag den 5. januar 2006 kl. 19.30 
Mandag den 6. februar 2006 kl. 19.30 
Tirsdag den 7. marts 2006 kl. 19.30 
Onsdag den 5. april 2006 kl. 19.30 
Onsdag den 10. maj 2006 kl. 19.30 

Generalforsamling (forslag) 10. juni 2006. 



 
6. Alsønderup Åben den 10. September 2005. 

HR mangler stadig hjælpere til bemanding af boderne. Listen gik rundt – og HR sender den ud pr. mail efter mødet, hvor 
han putter de manglende afdelinger på. 

 
7. Meddelelser fra formand, næstformand, sekretær og kasserer. 

Formand: 
- HR har modtaget skrivelse omkring skydebanen. 

Næstformand:  

- Bestyrelsesansvarsforsikring. Det er mere komplekst end tidligere antaget. MF arbejdere videre med sagen omkring et 
tilbud på en sådan. 

Sekretær: Intet 

Kasserer:  
- Der har været lidt problemer omkring aftalen med forpagtningsaftalen på Klubhuset. Denne er dog gået i orden nu. 
Det har dog kostet foreningen kr. 6000 mere end antaget. 

 
8. Nedsættelse af udvalg til baneflytning. 

Hans Asmussen har tidligere meddelt at han gerne vil deltage. 

Udvalget består af følgende medlemmer: Hans Asmussen, Hans Rasmussen, Ane Blom, Mads Houmann og Ole Hansen. 
(såfremt MH og OH ikke kan deltage, bedes afdelingerne komme med en suppleant.) 

 
9. Eventuelt 

IH spurgte til Multibanen. De forberedende øvelser er startet op – men det er for vådt til at lægge asfalten. Den bliver 
liggende som tidligere beskrevet, da huller mv. er lavet – og det er for bekosteligt at flytte den. 

  

Mødet hævet kl. 20.00 

  

  

 


